
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 2. januar 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 312
Hvorfor har regeringen ikke afsat midler til genopretningen af Søborg Sø her-
under i første omgang til en VVM-undersøgelsen i finanslov 2018, når ministe-
ren i sin pressemeddelelse fra 21. december 2017 kan skrive, at "Jeg forven-
ter, at vi i det nye år kan gå i gang med VVM-undersøgelsen"?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Christine
Antorini (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christine.Antorini@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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